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Oversendelsesforslag fra kommunestyret 21.06.21

Formannskapet 30.08.2021:

Behandling:
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Lindtner (SP) til KST sak 050/21 Budsjettkonsekvenser av
koronautbruddet per 1. tertial.

Senterpartiet foreslår en ekstra revisjon vedr kommunens kostnader og håndtering ifm covid 19.

Grønningne (SP) fremmet forslag om å komme tilbake til saken etter pandemien. Formannskapet
ønsker en orientering når samfunnet er tilbake til normal drift igjen etter pandemien.

Oversendelsesforslaget ble tatt til etterretning.

Oversendelsesforslag nr. 2 og nr. 3 ble behandlet under ett.

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Andersen (AP) på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V til KST sak
058/21 Investeringssak ladestasjoner til kommunale el-biler:

Arbeiderpartiet, Fremskrittspartiet, Kristelig folkeparti, Senterpartiet og Venstre ber rådmannen og
Adm vurdere mulighetene for å tilrettelegge for at kommunen får flere ladestasjoner for el - biler Side
33 av 48 tilgjengelig i kommunen. Dette bes vurderes i forlengelsen av etablering av planlagt
ladestasjon i Skudeneshavn.

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Hult (AP) på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V til KST sak 058/ 21
Investeringssak ladestasjoner til kommunale el-biler.

1. Administrasjonen kommer tilbake med ny sak om hurtigladere i områdene hvor det
skal etableres ladestasjoner.



2. Administrasjonen skal sjekke MULIGHETSSTUDIER FOR BÆREKRAFTIG UTVIKLING AV 
KOPERVIK, ÅKREHAMN OG SKUDENESHAVN for å få innspill til hvor ladestasjoner bør 
plasseres. Hurtigladere skal ikke begrenses til Kopervik, Åkrehamn og Skudeneshavn  

3. Sjekke med kommersielle aktører for samarbeid i utplassering av hurtigladere. Det bør 
være store synergieffekter ved å samarbeide om infrastrukturen  

4. Søke Enova om støtte til infrastruktur. 
 

 
Oversendelsesforslag  nr. 2 og nr. 3 ble enstemmig oversendt rådmannen for utarbeidelse av sak. 
 

 
 
4. Oversendelsesforslag fremsatt av Grindhaug (KRF) i KST sak 061/21 Salg av tidligere Håland 
skole. 

 
Rådmannen bes se på muligheten for å opprette et kommunalt eiendomsselskap som skal ha 
følgende oppgaver:  
 
Ansvar for å forvalte (selge/utleie) kommunale bygg som ikke lenger brukes av kommunen. 
Sammen med andre aktører utvikle slike eiendommer for senere å selge seg ut av prosjektene. 
Strategisk utvikling av boligområder med hensikt å skape vekst rundt allerede eksisterende 
infrastruktur og fortette våre byer/bygder iht. føringene gitt i ATP for Haugalandet.  
 
Dette bør ses på som en del av arbeidet med samfunnsplanen. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

Saken oversendes rådmannen for utarbeidelse av politisk sak. 
 

FSK- 073/21 Vedtak: 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Lindtner (SP) til KST sak 050/21 Budsjettkonsekvenser av 
koronautbruddet per 1. tertial. 
 
Senterpartiet foreslår en ekstra revisjon vedr kommunens kostnader og håndtering ifm covid 19. 
 
Formannskapet blir fremlagt en orientering når samfunnet er tilbake til normal drift igjen etter 
pandemien. 
 
 
 
Sak 2 og 3 ble behandlet under ett.  
 
 
2. Oversendelsesforslag fremsatt av Andersen (AP) på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V til KST sak 
058/21 Investeringssak ladestasjoner til kommunale el-biler:  
 
 
3. Oversendelsesforslag fremsatt av Hult (AP) på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V til KST sak 
058/21 Investeringssak ladestasjoner til kommunale el-biler. 
 
Oversendelsesforslag nr. 2 og nr. 3, ble samlet enstemmig oversendt rådmannen for utarbeidelse 
av sak. 
 
 
 



4. Oversendelsesforslag fremsatt av Grindhaug (KRF) i KST sak 061/21 Salg av tidligere Håland 
skole. 

 
Saken oversendes rådmannen for utarbeidelse av politisk sak. 
 

 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Lindtner (SP) til KST sak 050/21 Budsjettkonsekvenser av 
koronautbruddet per 1. tertial. 

 
Senterpartiet foreslår en ekstra revisjon vedr kommunens kostnader og håndtering ifm covid 19. 

 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

 
 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Andersen (AP) på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V til 
KST sak 058/21 Investeringssak ladestasjoner til kommunale el-biler:  

 
Arbeiderpartiet, Fremskrittspartiet, Kristelig folkeparti, Senterpartiet og Venstre ber 
rådmannen og Adm vurdere mulighetene for å tilrettelegge for at kommunen får flere 
ladestasjoner for el - biler Side 33 av 48 tilgjengelig i kommunen. Dette bes vurderes i 
forlengelsen av etablering av planlagt ladestasjon i Skudeneshavn. 
 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Hult (AP) på vegne av AP, FRP, KRF, SP og V til KST 
sak 058/21 Investeringssak ladestasjoner til kommunale el-biler. 

 
1. Administrasjonen kommer tilbake med ny sak om hurtigladere i områdene hvor det skal 

etableres ladestasjoner.  
2. Administrasjonen skal sjekke MULIGHETSSTUDIER FOR BÆREKRAFTIG UTVIKLING AV 

KOPERVIK, ÅKREHAMN OG SKUDENESHAVN for å få innspill til hvor ladestasjoner bør 
plasseres. Hurtigladere skal ikke begrenses til Kopervik, Åkrehamn og Skudeneshavn  

3. Sjekke med kommersielle aktører for samarbeid i utplassering av hurtigladere. Det bør 
være store synergieffekter ved å samarbeide om infrastrukturen  

4. Søke Enova om støtte til infrastruktur. 

 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

 
 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Grindhaug (KRF) i KST sak 061/21 Salg av tidligere 
Håland skole. 

 
Rådmannen bes se på muligheten for å opprette et kommunalt eiendomsselskap som 
skal ha følgende oppgaver:  
 
Ansvar for å forvalte (selge/utleie) kommunale bygg som ikke lenger brukes av 
kommunen. Sammen med andre aktører utvikle slike eiendommer for senere å selge 



seg ut av prosjektene. Strategisk utvikling av boligområder med hensikt å skape vekst 
rundt allerede eksisterende infrastruktur og fortette våre byer/bygder iht. føringene 
gitt i ATP for Haugalandet.  
 
Dette bør ses på som en del av arbeidet med samfunnsplanen. 
 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 

 
 

 


